
Styremøte 4
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 06.03.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: ingen

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Erik

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Naborevyen, chemikalen, referansegruppemøte, start
planlegging av ekskursjonstur, syk

Sofie Nablarevyen, Naborevyen og chemikalen. Vært i Oslo
og besøkt søstrene mine, kjøpt ny kjole. Ikke så mye
hjemme å chiller for å si det sånn.

Erik Naborevyen, DT torsdag, Dune, syk

Christian Naborevyen, slappe av litt, litt skole, karaoke

Mia Nablarevyen, stipendpils, samf, besøk av familien,
cava-søndag, chemikalen

It Fredrik Naborevyen, besøk av mams og paps, orgelmeditasjon
→ helt nydelig,



Bok Fredrik Naborevyen → koste seg veldig. Chemikalen, Tok
tattovering

Veslemøy Naborevyen, chemikalen. Konsert i Nidarosdomen.
Bowling og mye skole

Maren Naborevyen og bursdag. Planlagt kreativ kveld. Skole.
Hatt besøk av bestemor og bestefar

Hanna DT torsdag, naborevyen, chemikalen. Startet i praksis.
Blitt syk💀

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken NV - møte gangen, vaske kont, skal søke til FUL om
støtte til ting på elevkveld, ent3r møte

Sofie Søke til SIT om penger til buss til vårfest, julebord og
opptakstur. Vasket kont. Lagt ut portrettbildene på insta

Erik vasket kont, betalt fakturaer, tilbakebetalt folk,
realfagskjelleren møte, ent3r møte. fått inn mye spenn
noen som kjenner seg igjen? noen kjente seg igjen

Christian vaska kont, hatt vinterferie på kont. Hatt møte med
komiteen

Mia Vaska kont, ordna med hybridquiz, fått gavekort fra SIT,
hatt presentasjon om kulltur med ekskursjonskomiteen,
hatt komitemøte

It Fredrik Vaske kont. Lagt inn styrebildene. Fjerna litt ting som
kanskje ikke bør være på nettsida, lærebøker etc. Sett
litt på upassende komitébilder

Bok Fredrik Avisa er ferdig, woop woop osv.! Sett av 15.mars. Vi er
nå påmeldt gullblekka, og jeg skal ha møte med



komiteen med engang vi finner ut av når skal sende inn
tekst

Veslemøy Vaska kont, betalt kontingent til bedriftsidretten, prøver
å få til tur på lørdag, volleyball turnering (?)

Maren Hatt stipendpils og komitemøte. Blitt enige om litt
datoer. Hengt opp kalender på id, og hatt kreativ kveld.
driver å planlegger påskerenn og vårfest. og sendt
mange mails til trondheim kino

Hanna vaske kont, planlagt nytt møte, sendt mails til andre
fadderkomiteer om samarbeid

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

hele styret -
MAREN

ROS: vask av kont

Maren Ros: Kalender på id

Christian Ros: vinterferie på kont

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?

Veslemøy Christian Ikke var på stipendpils Ja

Veslemøy Erik Ikke var på stipendpils ja

Veslemøy Bok Fredrik Diskriminering Ja



Bok Fredrik

Alle som ikke var
på etterfest,
utenom Maren og
Mia

Ikke dra på etterfest Nei(Styret tar
selvkritikk)

Mia Christian

Være sexy:

Ja

Maren Christian For å ikke henge opp kontorskilt Ja

Mariken Mia Knekke et berga og pyntet spanskrør ja

Mia - trekkes Veslemøy For å drikke solo nei

Mia - trekkes Hanna For å drikke radler nei

Mia - trekkes Maren For å ikke være på chemikalen Nei

Mia - trekkes IT Fredrik se over nei

Mia - trekkes Christian se over nei

Mia - trekkes Erik se over Nei



Mariken Veslemøy

Mista spanskrøret:

ja

IT Fredrik Christian La planter dø på kont Ja

IT Fredrik Christian Uffe seg over vervarbeid Ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Kontortilgang

En av godene til å være med i en komite er å få tilgang til kontoret. Hvis
man er med i styret til en undergruppe kan man sende dette inn til
Mariken for å kunne få tilgang. Generelt viktig å ha døren åpen store
deler av dagen.

Saker <33



Sak 1: Godkjenning av oppdaterte stillingsinstrukser og
komiteeinnstrukser

Innmelder: Marken
Tid: 10 min

Bakgrunn

§ 9 Andre styringsdokumenter:
Følgende dokumenter er underlagt Spanskrørets vedtekter. For å
kunne gjøre endringer i disse må endringsforslag presenteres på
styremøte og få kvalifisert flertall ved avstemning.

1) § 9.1 Stillingsinstrukser Dette dokumentet inneholder
informasjon om hvilke oppgaver og ansvar som underligger
hver stilling i Hovedstyret samt hvilke oppgaver som
underligger Hovedstyret som helhet.
https://docs.google.com/document/d/1CsgrpMwWN-1nMrJcdH
Z_rKvEyF5dYa_boeWNEPVmwTo/edit

2) § 9.2 Komitéinstrukser Dette dokumentet inneholder
informasjon om hvilke oppgaver som ligger på Spanskrørets
komitemedlemmer og Spanskrørets komiteer.
https://docs.google.com/document/d/11sykwStE-8bv8UR1KNH
bZIDeu9GoCyoBMAasJ4nQqZI/edit

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Det er godkjent

Sak 2: Forslag til endring av vedtekter Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn

I vedtekt § 5.1 Hovedstyret, står det: … Hovedstyret skal utnevne en
Kulturkontakt blant dets medlemmer…. Dette står også i
stillingsinstruksene under “Kulturkontakt”, og vi kan ikke endre det
uten å endre det på genfors.

Jeg foreslår at vi endrer dette på genfors til høsten til at det er
inspektør som er kulturkontakt på genfors ettersom det er hen som
har mest kontakt med undergruppene, og som har bistått som dette
de siste årene.

Hva tenker dere om dette?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Dette er det enighet om

https://docs.google.com/document/d/1CsgrpMwWN-1nMrJcdHZ_rKvEyF5dYa_boeWNEPVmwTo/edit
https://docs.google.com/document/d/1CsgrpMwWN-1nMrJcdHZ_rKvEyF5dYa_boeWNEPVmwTo/edit
https://docs.google.com/document/d/11sykwStE-8bv8UR1KNHbZIDeu9GoCyoBMAasJ4nQqZI/edit
https://docs.google.com/document/d/11sykwStE-8bv8UR1KNHbZIDeu9GoCyoBMAasJ4nQqZI/edit


Sak 3: Planlegging av elevkveld Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn

Vi skal stå på stand neste torsdag i regi av ent3r. I den anledning har
vi 5 min med elever på posten av gangen, med to andre
linjeforeninger. Hva kan vi gjøre på vår stand som representerer
studiet og linjeforeningen, samt noe de synes er gøy.
Referat fra møtet med Entr3R

Diskusjon
Quiz? Jeopardy med faglige spørsmål? 5 spørsmål på hver kategori. Kategoriene er biologi,
kjemi, fysikk, matte og IT. De som har de ulike retningene i styret, lager spørsmål til sin egen
kategori. Man kan ha en sjokoladeplate i premie. Dele ut klistremerker på stand

Konklusjon

Handlingsplan Jeopardy → 5 spørsmål på hver kategori, Kategoriene er biologi, kjemi, fysikk, matte og IT. De
som har de ulike retningene i styret lager spørsmål til sin egen kategori.

Sak 4: 17. mai Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn

Jeg har snakket med Irgens om å ha 17. mai frokost i 13 etasje. Jeg
har fått ja, men må søke (får hjelp av olav). I den anledning trenger vi
2 ansvarspersoner. Disse kan ikke drikke og må møte opp for en
sikkerhetsgjennomgang.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Mariken og Sofie er ansvarspersoner

Sak 5: Podcast status
Innmelder: Bok
Fredrik
Tid: 5min

Bakgrunn
Har noen i komiteene vist noen interesse? Hvis ikke blir den lagt på
is, med ønske om en Irgens spesial som det minste vi gjør dette
semesteret.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Den er lagt på is

Sak 6: Deltagelse i Volleyballen
Innmelder: Bok
Fredrik
Tid: 5min

https://drive.google.com/drive/folders/1G1E73-Xd-Y7UIai1_ZPHcy0P4WdKISFI


Bakgrunn
Dette semesteret og slutten av det siste semesteret har det blitt
færre og ofte ingen jenter på volleyballtreningene. Hva kan vi som
styret gjøre for å endre dette?

Diskusjon

Prøve å se på om det er mulig å booke hall litt tidligere. En mulig grunn til lite deltakelse er at
det er sent og at det er ute på Lade.

Være enda bedre på å understreke at man ikke trenger å være god for å bli med.

Felles gågruppe bort til hallen? Da blir det enda mer sosialt

Konklusjon

Handlingsplan
Være enda bedre på å understreke at man ikke trenger å være god for å bli med. Legge
volleyballkamper inn i kalenderen. Trenger enda flere jenter på kampene til de mixa lagene. Alle
jentene fra styret går felles 13.mars.

Sak 7: Honorar tittel: Vikarlærer
Innmelder: Bok
Fredrik
Tid: 5min

Bakgrunn

Forslag om at vi på hvert julebord utnevner årets Vikarlærer. Dette
vil da være det medlemmet som er mest stedfortreder på eksterne
arrangementer. Får tildelt Honorar tittel i tillegg til å få en liten
premie ved siden av:)

Diskusjon
Tittel og tanke er bra!
Skal det heller være for den som er mest med på Spanskrøret-arrangementer? Vandrepokal?
Kåre en ildsjel! Dette kan bidra til at flere ønsker å delta på arrangementer.

Konklusjon

Handlingsplan

Kåre en ildsjel på hvem som er mest med på ulike arrangementer. En som bidrar og en som er
synlig på alle typer arrangementer. Planlegge en tekst som vi evt kan poste på Facebook
etterhvert. Denne teksten må være spesifikk. Det har blitt opprettet et dokument om instrukser
til vikarlærer. Her kan folk i styret legge inn punkter fram til neste møte. Vi tenker videre på
dette til neste møte.

Sak 8: Søskencava Innmelder: Mariken
Tid: 5min

Bakgrunn
14 april
erudio og salt

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Få til en felles kalender med salt og erudio. Googlekalender kan deles med alle. Alle har tilgang.
Det skal bli lagt en felleschat for søskencava 14.april.



Sak 9: Discord - fortsette og/eller utvide
Innmelder: IT
Fredrik
Tid: 5 min

Bakgrunn

Brukt discord i to uker nå, hva synes folk?
Skal vi utvide til komitéene som vi snakket om sist?
Hvis ja bør det bli ny informasjonskanal, dumt å bytte ut messenger
grupper?

Diskusjon

Det er lettere å få info på messenger.
Veldig greit for redaksjonen å ha felleskanal i discord (grafisk design osv.).
Fint å få dette til før eksamensperioden.
Komiteene kan benytte både messenger og discord

Konklusjon

Handlingsplan

Folk er fornøyd med Discord og er fortsatt positive for at det skal bli en informasjonskanal for
komitemedlemmer. Da har komitemedlemmene mulighet til å bli med på eksterne
arrangementer og man kan ha oversikt over når det er nytraktet kaffe. Dette kan Fredrik få opp i
løpet av helgen. Da skal man bruke både messenger og discord som infokanaler.

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn Konklusjon

Kontorvakter - IT Fredrik

Kontorvakter:
Christian setter opp kontorvakter fra kontkom fra 11-12, og fra
13-14
Mandag:
IT Fredrik 10-12
Hanna 12-14
Tirsdag:
Erik 10-12
Fredrik bok 12-14
Onsdag:
Fredrik bok 10-12

Torsdag:
Mia 10-12
Mariken 12-14.00
Fredag:
IT Fredrik 10-12
Christian 12-14



Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan

Sak 1: Godkjenning
av oppdaterte
stillingsinstrukser
og
komiteeinnstrukser

Det er godkjent

Sak 2: Forslag til
endring av vedtekter

Dette er det enighet om

Sak 3: Planlegging
av elevkveld

Jeopardy → 5 spørsmål på hver kategori, Kategoriene er biologi, kjemi, fysikk, matte
og IT. De som har de ulike retningene i styret lager spørsmål til sin egen kategori.

Sak 4: 17. mai Mariken og Sofie er ansvarspersoner

Sak 5: Podcast
status

Den er lagt på is

Sak 6: Deltagelse i
Volleyballen

Være enda bedre på å understreke at man ikke trenger å være god for å bli med. Legge
volleyballkamper inn i kalenderen. Trenger enda flere jenter på kampene til de mixa
lagene. Alle jentene fra styret går felles 13.mars.

Sak 7: Honorar tittel:
Vikarlærer

Kåre en ildsjel på hvem som er mest med på ulike arrangementer. En som bidrar og en
som er synlig på alle typer arrangementer. Planlegge en tekst som vi evt kan poste på
Facebook etterhvert. Denne teksten må være spesifikk. Det har blitt opprettet et
dokument om instrukser til vikarlærer. Her kan folk i styret legge inn punkter fram til
neste møte. Vi tenker videre på dette til neste møte.

Sak 8: Søskencava Få til en felles kalender med salt og erudio. Googlekalender kan deles med alle. Alle
har tilgang. Det skal bli lagt en felleschat for søskencava 14.april.

Sak 9: Discord -
fortsette og/eller
utvide

Folk er fornøyd med Discord og er fortsatt positive for at det skal bli en
informasjonskanal for komitemedlemmer. Da har komitemedlemmene mulighet til å bli
med på eksterne arrangementer og man kan ha oversikt over når det er nytraktet kaffe.
Dette kan Fredrik få opp i løpet av helgen. Da skal man bruke både messenger og
discord som infokanaler.

Møtekritikk

● NSTR




